
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och STOCKHOLM GLOBE ARENA 

FASTIGHETER AB  - RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Tid: onsdag 14 november 2018 kl. 14:00 – 15:48 

Plats: Hellasgården, klubbstugan 

 

Justerat: 2018- 

 

----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Boris Samuelsson 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR    ledamot 

 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Förvaltningschef Marina Högland, sekreterare Erik Odenlid 

 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Boris Samuelsson utsågs att justera protokollet. 

§ 3 

A. Föregående protokoll samt justering av ej justerade protokoll 

Protokollet från oktober månads sammanträde 2018-10-10 justerades. 

 
B. Rapport från FFH:s protokoll och bevakningslista utifrån gemensamma 

intressen. 

Protokollen är utskickade och genomgångna – till handlingarna. 

Bevakningslistan kvarstår i sin helhet. 



 

 

 

§ 4 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2018-11-20 

Förvaltningschef Marina Högland redogjorde för ärenden till kommande idrottsnämnds 

sammanträde.  

 

§ 5 

Bevakningslistan 
 

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

 
§ 6 

Övriga frågor  
 
Förvaltningschef Marina Högland presenterade ett förslag från planeringschef Sophie 

Dahlberg om en tillgänglighetsanpassning för två hallar, Gärdeshallen och Gubbängens 

sim och gymnastikhallar, anpassningen är en hiss för 3,5 miljoner i Gärdeshallen för två 

elever, den andra är omklädningsrum och anpassad toalett för ca 1,5 miljoner kronor i  

Gubbängens sim och gymnastikhall för två elever, dels på herrsidan dels på damsidan. 

Rådet var positivt till dessa tillgänglighetsanpassningar och godkände detta.  

 

FH rådet tog upp frågan om Hovet, FC Marina Högland hade inga nyheter i den frågan. 

Hon skall på möte inom kort i denna fråga.  

 

FH rådet tog också upp Forsgrénska och den hall som finns där. Boris hade varit på möte 

där bl.a. frågan om det skulle gå att utrusta denna hall med elektromagnetiska taktila linjer 

för bl.a. goalball kommit upp. FC Marina Högland lovade att forska vidare i denna fråga.  

 

FH rådet frågade också om OS satsning för Stockholm och FC Marina Högland svarade 

att stadens hållning är densamma som förut.  

 

Boris från FH rådet rapporterade att syntolkningssatsningen har varit väldigt lyckad – tas 

upp på nästa möte med SGA/Hovet/Globen. syntolkningen  anges fungera bra  på 

arenabolagets samtliga arenor, dvs. Tele2, Globen och Hovet.  

 
 

 

Eva från FH rådet rapporterade om den översyn som pågår av råden från HSO:s sida. 

 
 

 

Tack till förvaltningen för blommor från Eva Söderbärj! 

 

Då inga övriga frågor än detta fanns avslutade ordföranden Dolores Back sammanträdet.  

 

 

 



 

 

Vid protokollet Erik Odenlid  

 


